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Харківська область 

Чугуївський  район  

Слобожанська селищна рада 

ПРОТОКОЛ № 51 

  LІ сесія VІІІ скликання 

 

14 травня 2024 року                                                 Місце проведення – 

                                                                           мала зала Слобожанського  

                                                                              селищного Палацу культури 

                                                                                  Початок роботи о 10.00 годині          

Всього депутатів – 26 

Присутні на сесії –  14 

Запрошені: заступник селищного голови Олена ТИМЧЕНКО, заступник 

селищного голови Микола ДУБНЮК, керуюча справами (секретар) 

виконавчого комітету селищної ради Яна ХАБАРОВА, начальник  фінансового 

управління Слобожанської селищної ради Наталія БАРДАКОВА, начальник 

відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної 

ради Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   

Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради  Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності селищної ради Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу 

економічного розвитку, комунальної та інвестиційної діяльності селищної ради 

Вікторія ПОПОВА, начальник відділу освіти Слобожанської селищної ради 

Костянтин РУДЕНКО. 

 

Головуючий на сесії – Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який розповів присутнім про 

ситуацію та роботи, які ведеться на території територіальної громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який наголосив, що на 

попередньому пленарному засіданні було внесено зміни до Регламенту 

селищної ради, щодо проведення постійних депутатських комісій та сесій у 

військовий час. Та запитав: У кого є питання чи пропозиції з даного питання?  

Олександр БІЛЕВІЧ, Олександр СИДОРЕНКО та інші депутати селищної ради, 

які наполегливо звернулися до селищного голови та присутніх депутатів з 

пропозицією не проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу 

до пленарного засідання сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування дану пропозицію 
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Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Депутати наполягають не проводити засідання депутатських 

комісій, а приступити одразу до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в 

Україні. 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запропонував обрати 

лічильну комісію LІ сесії селищної ради VІІI скликання у складі 3 осіб: 

1. Валерій АФАНАСЕНКО 

2. Юлія БІЛА 

3. Володимир ЮНОШЕВ 

Які є пропозиції щодо даних кандидатур? 

Та поставив дані кандидатури на голосування. 

Голосували: 

«за» - 15,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0, 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати запропоновану лічильну комісію у складі 3 осіб. 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який звернувся до лічильної 

комісії з проханням враховувати його голос при голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який наголосив, що для 

ведення протоколу LІ сесії селищної ради VІІI скликання необхідно обрати 

секретаря засідання.  

Інна ЛИСАК, яка запропонувала обрати секретарем засідання для ведення 

протоколу сесії Галину КУЦЕНКО. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Секретарем засідання для ведення протоколу сесії обрати 

Галину КУЦЕНКО. 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який доповів, що на порядку 

денному LІ сесії селищної ради VІІI скликання такі питання: 

1. Про внесення змін до рішення ХLVІ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 21 грудня 2023 року №1935-VIІI «Про бюджет 
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Слобожанської селищної територіальної громади на 2024 рік». 
2. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 

2021 - 2025 роки. 
3. Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми місцевого стимулів 

для медичних працівників закладів охорони здоров’я Слобожанської 

селищної ради на 2023-2025 роки.  
4. Про внесення змін та доповнень до Програми розвитку та реформування 

житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки. 
5. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

розвитку та реформування житлово-комунального господарства 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
6. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених пунктів 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
7. Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки. 
8. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

природоохоронних   заходів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки. 
9. Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми земельних відносин, 

раціонального використання та охорони земель по Слобожанській 

селищній раді на 2021-2025 роки. 
10. Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
11. Про внесення змін до місцевої цільової Програми  розвитку цивільного 

захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
12. Про внесення змін до заходів на 2024 рік до Програми підтримки 

підрозділів Збройних Сил України, Міністерства внутрішніх справ 

України, територіальної оборони, добровольчих та інших військових 

формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області на 2023-2025 роки. 
13. Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми «Комплексна Програма 

розвитку освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки». 
14. Про затвердження Програми благоустрою об’єктів культурної та історичної 

спадщини на 2024 - 2026 роки. 
15. Про внесення змін до структури та загальної  чисельності  апарату 

Слобожанської селищної ради. 
16. Про призначення на посаду директора комунальної установи «Центр 

надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського 
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району Харківської області. 
17. Про затвердження акту приймання-передачі майна: котла та зовнішнього 

пандусу. 
18. Про закріплення майна на праві оперативного управління. 
19. Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного 

проекту на території села Нижній Бишкин. 
20. Про безоплатне прийняття в комунальну власність Слобожанської 

селищної територіальної громади майна. 
21. Про затвердження в новій редакції Статуту комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла - садок) селища Донець Слобожанської селищної 

ради Чугуївського району Харківської області. 
22. Про проведення громадського обговорення проєкту рішення 

Слобожанської селищної ради «Про припинення юридичної особи 

Комунального закладу «Нижньобишкинська загальноосвітня школа І-ІІ 

ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району. 
23. Про передачу матеріальних цінностей. 
24. Про передачу комунально майна КУ «Слобожанський центр надання 

соціальних послуг». 
25. Про внесення змін до рішення XLV сесії Слобожанської селищної ради 

VIІI скликання від 08.12.2023р. № 1920- VIІI  «Про деякі питання оплати 

праці апарату Слобожанської селищної ради, її виконавчих органів та 

структурних підрозділів, які здійснюють свої повноваження на території 

Слобожанської селищної територіальної громади у штатному режимі». 
26. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РУДИЧУ Миколі 

Миколайовичу, гр. РУДИЧУ Сергію Миколайовичу. 
27. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШРАМКО 

Наталії Сергіївні. 
28. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. АКУЛОВІЙ 

Тамарі Миколаївні. 
29. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. НАРОЖНІЙ 

Ларисі Григорівні. 
30. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БОГУЛІ Сергію 

Петровичу. 
31. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БОГУЛІ Ніні 

Олександрівні. 
32. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕШЕНОК Олені 

Миколаївні. 
33. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛОВУ 

Олександру Володимировичу. 
34. Про розгляд заяви гр. СТЕПАНЕНКА Вадима Вікторовича. 
35. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з 

кадастровим номером 6321783000:02:000:1242. 
36. Про затвердження проекту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки гр. ЧЕРНОБАЮ Олександру Васильовичу. 
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37. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:01:005:0008 на новий строк. 
38. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:01:001:0031 на новий строк. 

39. Про прийняття у комунальну власність земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:02:003:0564. 

40. Про створення Комісії по розподілу невитребуваних та нерозподілених 

земельних часток (паїв) шляхом жеребкування. 

41. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою. 

42. Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної 

ділянки з кадастровим номером  6321755600:01:006:0080. 

43. Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної 

ділянки з кадастровим номером  6321755600:01:006:0079. 

44. Про проведення інвентаризації полезахисних лісосмуг на території 

Слобожанської селищної ради. 

45. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою. 

46. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:005:0050. 

 

Шановні присутні! 

Які є питання, пропозиції щодо затвердження  порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка звернулася до 

депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

надання згоди на ініціювання внесення змін до Договору про співробітництво 

територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань щодо 

організації медичного обслуговування населення, безпосередньо пов’язаного з 

наданням первинної медичної допомоги  від 26.01.2024 року» та надала 

пояснення стосовно даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання?  

Олександр БІЛЕВІЧ, Валерій АФАНАСЕНКО та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку 

денного сесії. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування питання щодо 

включення до порядку денного сесії питання «Про надання згоди на 

ініціювання внесення змін до Договору про співробітництво територіальних 

громад у формі делегування виконання окремих завдань щодо організації 

медичного обслуговування населення, безпосередньо пов’язаного з наданням 

первинної медичної допомоги  від 26.01.2024 року». 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про надання згоди 

на ініціювання внесення змін до Договору про співробітництво територіальних 

громад у формі делегування виконання окремих завдань щодо організації 

медичного обслуговування населення, безпосередньо пов’язаного з наданням 

первинної медичної допомоги  від 26.01.2024 року». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка звернулася до 

депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

затвердження Положення про порядок преміювання та надання матеріальної 

допомоги працівникам Слобожанської селищної ради» та надав пояснення 

стосовно даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання?  

Олександр СИДОРЕНКО, Інна ЛИСАК та інші депутати, які наголосили, 

що вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного сесії. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування питання щодо 

включення до порядку денного сесії питання «Про затвердження Положення 

про порядок преміювання та надання матеріальної допомоги працівникам 

Слобожанської селищної ради». 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про затвердження 

Положення про порядок преміювання та надання матеріальної допомоги 

працівникам Слобожанської селищної ради». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка звернулася до 

депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

внесення змін до Комплексної Програми профілактики правопорушень, 

злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки» та надав 

пояснення стосовно даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання?  

Олександр СИДОРЕНКО, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку 

денного сесії. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування питання щодо 

включення до порядку денного сесії питання «Про внесення змін до 

Комплексної Програми профілактики правопорушень, злочинності та сприяння 
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діяльності правоохоронних органів на території Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2022-2025 роки». 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про внесення змін 

до Комплексної Програми профілактики правопорушень, злочинності та 

сприяння діяльності правоохоронних органів на території Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2022-2025 роки». 

 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який самостійно публічно 

оголосив, що по питанню №25 «Про внесення змін до рішення XLV сесії 

Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 08.12.2023 р. № 1920- VIІI  

«Про деякі питання оплати праці апарату Слобожанської селищної ради, її 

виконавчих органів та структурних підрозділів, які здійснюють свої 

повноваження на території Слобожанської селищної територіальної громади у 

штатному режимі» в нього конфлікт інтересів. 

Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка самостійно публічно 

оголосила, що по питанню №25 «Про внесення змін до рішення XLV сесії 

Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 08.12.2023р . № 1920- VIІI  

«Про деякі питання оплати праці апарату Слобожанської селищної ради, її 

виконавчих органів та структурних підрозділів, які здійснюють свої 

повноваження на території Слобожанської селищної територіальної громади у 

штатному режимі» та додатковому питанню «Про затвердження Положення 

про порядок преміювання та надання матеріальної допомоги працівникам 

Слобожанської селищної ради» в неї конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, депутат селищної ради, який самостійно 

публічно оголосив, що по питанню №25 «Про внесення змін до рішення XLV 

сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 08.12.2023р . № 1920- 

VIІI  «Про деякі питання оплати праці апарату Слобожанської селищної ради, її 

виконавчих органів та структурних підрозділів, які здійснюють свої 

повноваження на території Слобожанської селищної територіальної громади у 

штатному режимі» та додатковому питанню «Про затвердження Положення 

про порядок преміювання та надання матеріальної допомоги працівникам 

Слобожанської селищної ради» в нього конфлікт інтересів. 

Володимир ЯГОВКІН, депутат селищної ради, який самостійно публічно 

оголосив, що по питанню №46 «Про надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо поділу земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:005:0050» в нього конфлікт інтересів. 
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, Які ще є питання, пропозиції щодо 

затвердження  порядку денного? 

 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити питання щодо 

затвердження порядку денного LІ сесії Слобожанської селищної ради VІІI 

скликання з додатковим питанням в цілому на голосування. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, Ставлю на голосування рішення «Про 

затвердження порядку денного LІ сесії Слобожанської селищної ради VІІI 

скликання» в цілому. 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження порядку денного LІ сесії 

Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому (рішення додається). 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХLVІ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 21 грудня 2023 року №1935-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2024 рік» 

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник фінансового управління 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 14,  

«проти» - 1 (Валентина КОРОБКА), 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження звіту «Про внесення змін до 

рішення ХLVІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної ради від 21 грудня 

2023 року №1935-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2024 рік» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  
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«Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 

роки» 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік 

до Програми розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської селищної 

ради на 2021 - 2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми місцевого стимулів для 

медичних працівників закладів охорони здоров’я Слобожанської селищної ради 

на 2023-2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Інна ЛИСАК, яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми 

місцевого стимулів для медичних працівників закладів охорони здоров’я 

Слобожанської селищної ради на 2023-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  
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«Про внесення змін та доповнень до  Програми розвитку та реформування  

житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, 

транспорту, містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до  Програми 

розвитку та реформування  житлово-комунального господарства 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку 

та реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, 

транспорту, містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік 

до Програми розвитку та реформування житлово-комунального господарства 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається) 
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СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, 

транспорту, містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік 

до Програми енергозбереження та благоустрою територій населених пунктів 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, 

транспорту, містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми 

фінансової підтримки комунальних підприємств Слобожанської селищної ради 

на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 
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СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

природоохоронних   заходів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, 

транспорту, містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно 

даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік 

до Програми природоохоронних   заходів Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми земельних відносин, 

раціонального використання та охорони земель по Слобожанській селищній 

раді на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Юлія БІЛА, яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2024 рік до Програми 

земельних відносин, раціонального використання та охорони земель по 

Слобожанській селищній раді на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  
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«Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка надала 

пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Юлія БІЛА, яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми 

розвитку місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до місцевої цільової Програми  розвитку цивільного 

захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної 

роботи, з питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами 

селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Інна ЛИСАК, яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до місцевої цільової Програми  

розвитку цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до заходів на 2024 рік до Програми підтримки підрозділів 

Збройних Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної 

оборони, добровольчих та інших військових формувань  Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області на 2023-2025 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної 

роботи, з питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами 

селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до заходів на 2024 рік до Програми 

підтримки підрозділів Збройних Сил України, Міністерства внутрішніх справ 

України, територіальної оборони, добровольчих та інших військових 

формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області на 2023-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми «Комплексна Програма 

розвитку освітянської галузі Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти 

Слобожанської селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми 

«Комплексна Програма розвитку освітянської галузі Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Програми благоустрою об’єктів культурної та історичної 

спадщини на 2024 - 2026 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Програми благоустрою об’єктів 

культурної та історичної спадщини на 2024 - 2026 роки» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до структури та загальної  чисельності  апарату 

Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуюча справами (секретар) виконавчого 

комітету селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував підтримати звернення депутатів та 

поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до структури та загальної  

чисельності  апарату Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про призначення на посаду директора комунальної установи «Центр надання 

соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області». 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової 

роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 
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ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував підтримати звернення депутатів 

та поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про призначення на посаду директора комунальної 

установи «Центр надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження акту приймання-передачі майна: котла та зовнішнього 

пандусу». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження акту приймання-передачі майна: 

котла та зовнішнього пандусу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про закріплення майна на праві оперативного управління». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 
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Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про закріплення майна на праві оперативного 

управління» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині реалізації спільного 

проекту на території села Нижній Бишкин». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про співпрацю з АТ «Укргазвидобування» в частині 

реалізації спільного проекту на території села Нижній Бишкин» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про безоплатне прийняття в комунальну власність Слобожанської селищної 

територіальної громади майна». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про безоплатне прийняття в комунальну власність 

Слобожанської селищної територіальної громади майна» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження в новій редакції Статуту комунального закладу дошкільної 

освіти (ясла - садок) селища Донець Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області». 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти 

Слобожанської селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження в новій редакції Статуту 

комунального закладу дошкільної освіти (ясла - садок) селища Донець 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про проведення громадського обговорення проєкту рішення Слобожанської 

селищної ради «Про припинення юридичної особи Комунального закладу 

«Нижньобишкинська загальноосвітня школа І-ІІ ступенів» Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району». 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти 

Слобожанської селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про проведення громадського обговорення проєкту 

рішення Слобожанської селищної ради «Про припинення юридичної особи 

Комунального закладу «Нижньобишкинська загальноосвітня школа І-ІІ 

ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу матеріальних цінностей». 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти 

Слобожанської селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу матеріальних цінностей» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу комунально майна КУ «Слобожанський центр надання 

соціальних послуг». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського 

обліку та звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

В’ячеслав РИЛЬЦЕВ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  
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«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунально майна КУ «Слобожанський 

центр надання соціальних послуг» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до рішення XLV сесії Слобожанської селищної ради VIІI 

скликання від 08.12.2023р. № 1920- VIІI  «Про деякі питання оплати праці 

апарату Слобожанської селищної ради, її виконавчих органів та структурних 

підрозділів, які здійснюють свої повноваження на території Слобожанської 

селищної територіальної громади у штатному режимі». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського 

обліку та звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який самостійно публічно 

оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів та відмовився від 

голосування.  

Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка самостійно публічно 

оголосила, що по даному питанню в неї конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, депутат селищної ради, який самостійно 

публічно оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

В’ячеслав РИЛЬЦЕВ, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 14,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Дмитро ДІХТЯР) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення XLV сесії 

Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 08.12.2023р. № 1920- VIІI  

«Про деякі питання оплати праці апарату Слобожанської селищної ради, її 

виконавчих органів та структурних підрозділів, які здійснюють свої 

повноваження на території Слобожанської селищної територіальної громади у 

штатному режимі» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РУДИЧУ Миколі 

Миколайовичу, гр. РУДИЧУ Сергію Миколайовичу». 
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ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. РУДИЧУ Миколі Миколайовичу, гр. РУДИЧУ Сергію Миколайовичу» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШРАМКО Наталії 

Сергіївні». 

ДОПОВІДАЄ Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних 

питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Інна ЛИСАК, яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. ШРАМКО Наталії Сергіївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. АКУЛОВІЙ Тамарі 

Миколаївні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 



 

 

23 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. АКУЛОВІЙ Тамарі Миколаївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. НАРОЖНІЙ Ларисі 

Григорівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. НАРОЖНІЙ Ларисі Григорівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БОГУЛІ Сергію 

Петровичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 
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Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. БОГУЛІ Сергію Петровичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БОГУЛІ Ніні 

Олександрівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, який запропонував поставити дане питання на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. БОГУЛІ Ніні Олександрівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕШЕНОК Олені 

Миколаївні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. ЛЕШЕНОК Олені Миколаївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛОВУ 

Олександру Володимировичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність 

гр. ПАВЛОВУ Олександру Володимировичу» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про розгляд заяви гр. СТЕПАНЕНКА Вадима Вікторовича». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про розгляд заяви гр. СТЕПАНЕНКА Вадима 

Вікторовича» прийняти  в цілому (рішення додається). 
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СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим 

номером 6321783000:02:000:1242». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про виділення в натурі (на місцевості) земельної 

частки (паю) з кадастровим номером 6321783000:02:000:1242» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження проекту землеустрою щодо зміни цільового призначення 

земельної ділянки гр. ЧЕРНОБАЮ Олександру Васильовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо зміни 

цільового призначення земельної ділянки гр. ЧЕРНОБАЮ Олександру 

Васильовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  
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«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:005:0008 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, Валентина КОРОБКА, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші 

депутати, які запропонували продовжити термін договору оренди земельної 

ділянки кадастровим номером 6321755600:01:005:0008 за цільовим 

призначенням для будівництва та обслуговування будівель торгівлі, загальною 

площею 0,0017 га, яка розташована на території Слобожанської селищної ради 

в с-щі Слобожанське, вул. Господарська , терміном на 5 (п’ять) років, та 

встановити ставку орендної плати за користування земельною ділянкою в 

розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:005:0008 на новий строк» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:001:0031 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЮНОШЕВ, Олександр СИДОРЕНКО, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та 

інші депутати, які запропонували продовжити термін договору оренди 

земельної ділянки кадастровим номером 6321755600:01:001:0031 за цільовим 

призначенням для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, машинобудівної та 

іншої промисловості, землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, 
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оборони та іншого призначення, загальною площею 0,0523 га, яка розташована 

на території Слобожанської селищної ради в с-щі Слобожанське, Балаклійське 

шосе, 7-А , Чугуївський район Харківська область, терміном на 10 (десять) 

років та встановити ставку орендної плати за користування земельною 

ділянкою в розмірі 6 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321755600:01:001:0031 на новий строк» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про прийняття у комунальну власність земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:02:003:0564». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про прийняття у комунальну власність земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321755600:02:003:0564» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про створення Комісії по розподілу невитребуваних та нерозподілених 

земельних часток (паїв) шляхом жеребкування». 
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ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про створення Комісії по розподілу невитребуваних та 

нерозподілених земельних часток (паїв) шляхом жеребкування» прийняти в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою» прийняти в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером  6321755600:01:006:0080». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 
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ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про проведення земельних торгів з продажу права 

оренди земельної ділянки з кадастровим номером  6321755600:01:006:0080» 

прийняти в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером  6321755600:01:006:0079». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про проведення земельних торгів з продажу права 

оренди земельної ділянки з кадастровим номером  6321755600:01:006:0079» 

прийняти в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про проведення інвентаризації полезахисних лісосмуг на території 

Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 
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Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про проведення інвентаризації полезахисних лісосмуг 

на території Слобожанської селищної ради» прийняти в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної 

документації із землеустрою» прийняти в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:005:0050». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання 

ВИСТУПИЛИ: Володимир ЯГОВКІН, депутат селищної ради, який самостійно 

публічно оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів та 

відмовився голосувати. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання? 
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Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 14,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Володимир ЯГОВКІН) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо поділу земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:005:0050» прийняти в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договору про 

співробітництво територіальних громад у формі делегування виконання 

окремих завдань щодо організації медичного обслуговування населення, 

безпосередньо пов’язаного з наданням первинної медичної допомоги  від 

26.01.2024 року». 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової 

роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував підтримати звернення депутатів 

та поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на ініціювання внесення змін до 

Договору про співробітництво територіальних громад у формі делегування 

виконання окремих завдань щодо організації медичного обслуговування 

населення, безпосередньо пов’язаного з наданням первинної медичної 

допомоги  від 26.01.2024 року» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Положення про порядок преміювання та надання 

матеріальної допомоги працівникам Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського 

обліку та звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання 
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ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який самостійно публічно 

оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів. 

Галина КУЦЕНКО, секретар селищної ради, яка самостійно публічно 

оголосила, що по даному питанню в неї конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, депутат селищної ради, який самостійно 

публічно оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції 

щодо даного питання? 

В’ячеслав РИЛЬЦЕВ, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Положення про порядок 

преміювання та надання матеріальної допомоги працівникам Слобожанської 

селищної ради» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики правопорушень, 

злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної 

роботи, з питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами 

селищної ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є 

питання, пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на 

голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в 

цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Комплексної Програми 

профілактики правопорушень, злочинності та сприяння діяльності 

правоохоронних органів на території Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2022-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 
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Шановні депутати! 

Порядок денний сесії вичерпано. 

У кого є пропозиції, доповнення, зауваження до ведення сесії? 

LІ сесія селищної ради VІІІ скликання оголошується закритою. 

Дякую за участь в роботі. 

 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 
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СПИСОК 

депутатів присутніх на LІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання 

14 травня  2024 року 

 

1. Афанасенко Валерій Павлович 

2. Біла Юлія Олександрівна  

3. Білевіч Олександр Віцентійович  

4. Коробка Валентина Петрівна 

5. Кухлєєв Олександр Вікторович 

6. Куценко Галина Олександрівна 

7. Ледовський Віктор Петрович 

8. Лисак Інна Іванівна 

9. Пономаренко Олег Анатолійович  

10. Рильцев В’ячеслав Павлович 

11. Сидоренко Олександр Іванович 

12. Стебло Микола Миколайович 

13. Штефан Віталій Олексійович  

14. Юношев Володимир Олександрович 

15. Яговкін Володимир Борисович 

 

 

 

СПИСОК 

депутатів відсутніх на LІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

14 травня 2024 року 

 

1. Буряк Наталія Іванівна  

2. Дзюба Вікторія Володимирівна  

3. Десятник Роман Миколайович 

4. Євченко Євген Станіславович 

5. Полька Олександр Миколайович 

6. Різван Володимир Петрович  

7. Стебло Валерія Миколаївна 

8. Томашевська Людмила Борисівна 

9. Шпак Геннадій Анатолійович 

 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 


